



Studentforeningen av lærerstudenter i Trondheim

INNKALLING/SAKLISTE

Styret Sted: Lysholm LY13 Tid: 16:15

Innkalt: Maja Sofie Vian, Emil Matias Larsen, Emil Kyllø, Tea Elisabethdotter
Anda, Aurora Serine Fardal, Victoria Amalie Øverstrøm Pallesen, Eira
Millington, Hannah Dronsett, Kristianne Erikstein Roheim, Michael
Myrvang Korsmo

Forfall:

Møtesnacks: Hannah Dronsett

Dato: 18.05.26

O-x/26 Orienteringssaker

O-43/26 Siden sist

Runde på hva folk har gjort siden sist:

Faddersjef: fullført medvervsamtaler, fått støtte av SU(!), stand for 17.mai, 17.mai, botfest.
sosiallunsj med friluftsliv, møte med fadderstyret og har gått gjennom program, signert avtale
med frifond, påbegynt infoskriv til fadderbarn, maila med Berit

Kommunikasjonsansvarlig: FoU, sommerfestmøte, tog med SALT, parken med SALT,
botfest

Økonomiansvarlig: FoU-fest, botfest, sommerfestmøte, SALTxFestningen stand,

Sosialansvarlig 2: stand for 17. mai + SALT x Festningen, planlegger sommerfest (vorsene),
botfest, 17. mai 🇳🇴❤️

Sosialansvarlig 1: Planlegge sommerfest, botfest, 17 mai toget, FoU fest

Arrangementansvarlig: Medvervsamtaler, 17. mai med SALT, arrangert FoU fest, botfest

Studentpolitisk ansvarlig: stand for 17. mai, møte med NTNUsamfunn om rekruttering,
studentrådsmøte, tog med SALT, parken med SALT

Utvalgsansvarlig: sendt purre mail til velferdstinget, stand for 17.mai, 17.mai, botfest

Nestleder: Stand, botfest, 17. Mai, mails.

Leder: stand SALT x Festningen, sommerfest komite møte, botfest, sosiallunsj med friluftsliv,
17. Mai med SALT, skrevet sakspapir, sendt ut invitasjon til jubileumsball til eksterne, mye
mail.

O-44/26 Tømming av skap

Vi må minne på folket å tømme skapene sine, de blir tømt over sommeren av vaktmester.
Kopper skal bli tatt hjem og vasket over sommeren. Tea informerer.



Minner om at alle skal tømme skap, legges ut i kullgrupper av Maja

O-45/26 Ballinvitasjoner

Bynner å komme inn, se om noen vil dra på noe. Erudio skal ha ball 12.09 og Spanskrøret 26.09 (Når vi har SALT seminar 😞)

O-46/26 Bestfriend Card

Har sendt mail til Heidis ang. bestfriendcard, de skulle fikse.

D-55/26 Oppsumere/evaluere 17.MAI <3

Hvordan var det?

Bra oppmøte, Veldig oppegående i forhold til andre. Kjekt i parken. Bra at vi gjennomførte! Nok med mat. Litt lite futt i grillene. Vi slet med å finne vegetariske alternativ, må være litt tidligere neste år. Veldig imponert over hjelpsomheten til folk (hjelp med bæring fram og tilbake til skolen)

Resterende pølser blir grillet i høst for å vise frem styret.

D-56/26 Kontorvask

Vi må vaske ned kontoret før sommerferien, når passer det?

Vi har kontorvask neste uke (22).

Vi kjører en ordentlig vask neste uke- Onsdag kl 13

Vaske kanner

Mandag: Maja

Tirsdag: Eira

Onsdag- alle

Torsdag, Tea

Fredag - Hannah

Vær tydelige på at vi har vasket og oppfordre til at alle passer på å holde det rent og ryddig. Mugg bak kaffe trakteren? Snakket med vaktmester/vaskepersonell.

D-57/26 SALT x Festningen

Hvordan skal vi få det mer interessant for folk å kjøpe?

Vi får profitt av salg.

Minner om salget over sommeren- det er planen

Salget kom litt sent. Kan påpeke at billettene er billigere!!

Legger inn annonse i kullgruppene- Michael lager, Maja poster.

Kan vi snakke med Neon om samarbeid?- Larsen sender mail til Neon

D-58/26 Orientering om fadderuka

Hvem er her når og hvem kan hjelpe til hvor? Vi lager en oversikt.

Utvalgskveld: Maja, Kristianne, Emil, Kylo, Victoria, Michael, Aurora



Trønderturne: Victoria, Michael, Hannah, Aurora, Maja, Kristianne, Tea

Festningslekene: Victoria, Michael, Aurora, Maja, Kristianne

[Utvalg deltakelse under fadderuken 2026](#)

D-59/26 Oppdatering av nettside

Det er en del som skal fikses med nettsiden før studiestart. Har vi dette klart?

- en fane for innvekslingsstudenter med info på engelsk
- en fane for PPU-studenter
- oppdatere pris til medlemmer
- få lagt ut infoskriv til fadderbarn om fadderuka (når det er klart!)

Kyllo, Michael og Kristianne ser på betaling rundt fadderuken (fadderbånd og medlemskap)

Maja ser på skriv til PPU-studenter

Kyllo skal fikse betalingsmåte til utvekslingsstudenter

Kristianne skal se på kontaktperson på fakturaer på Styreweb

D-60/26 Sommeravslutning for styret?

Skal vi dra ut å spise, grille eller finne på noe sprell en dag i juni?

Kommer meningsmåling på messenger

Blir en liten is med utvida i løpet av neste uke. Onsdag før vask

D-61/26 Takk for semesteret

<3

E-40/26 Eventuelt

Her kan alle ta opp saker de har på hjertet

E- 41/26 Første styremøte etter sommerferien

17. august. kl 16.15. Så blir det med utvida etter det.

Maja Sofie Vian

Leder